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Protokół Nr 25 /21 

posiedzenia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

 z dnia 23 czerwca 2021 r.  

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (Lista obecności w załączeniu),  Wójt Gminy – 

J. Gołubowski, Sekretarz Gminy – J. Chomczuk. Przewodnicząca posiedzenia – I. Maksymiuk powitała 

obecnych i przedstawiła porządek obrad posiedzenia do którego nie wniesiono uwag. Komisja 

jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek obrad (4 głosów „za”), który przedstawia się 

następująco:  

1. Przedstawienie raportu o stanie gminy.  

2. Informacja o działalności OSP na terenie gminy. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXX sesję Rady Gminy. 

4. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go. Przedstawienie raportu o stanie gminy.  

Wójt Gminy przedstawił raport o stanie gminy za 2020 rok. Komisja w toku dyskusji 

podejmowała tematy demografii gminy, komunikacji zbiorowej, funkcjonowania DPS-u w Lewkowie 

Starym, estetyki gminy, ochrony zdrowia, rehabilitacji w SP ZOZ Narewka. Jednocześnie Wójt 

przedstawił zamierzenia związane z przekazaniem gospodarowania wodociągami i kanalizacją do 

firmy zewnętrznej. Kolejno omawiano funkcjonowanie jednostek na terenie gminy tj. Stanicy 

Kajakowej, OEE w Siemianówce, a także rozwój i promocję gminy. ( W załączeniu) 

Do punktu 2-go. Informacja o działalności OSP na terenie gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się z przedstawionym sprawozdaniem o działalności OSP na 

terenie gminy. Uwag ani zapytań nie zgłaszano. (W załączeniu) 

Do punktu 3-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXX sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc uwag) n/w 

projekty uchwał wniesione pod obrady XXX sesji w dniu 29 czerwca 2021 r. (4 głosy „za”) dotyczące 

projektów uchwał w sprawie:  

- udzielenia Wójtowi Gminy Narewka wotum zaufania.  

-  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. 

- udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

- zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2021;  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2020-2030; 

- przekazania pisma według właściwości; 

- wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 



W odniesieniu do projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania, 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała aby opiniowanie tej uchwały pozostawić do rozpatrzenia na 

sesji. W oparciu o dyskusję w tym temacie zaproponowała przegłosowanie wniosku o 

przeprowadzeniu głosowania w sprawie wotum zaufania na posiedzeniu komisji. W oparciu o wyniki 

głosowania (2 „za” 1 „wstrzymujący się”, 1 głos nie został oddany) Przewodnicząca posiedzenia 

stwierdziła, że poddaje pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja przy 2 głosach „za”  

i 2 „wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

W odniesieniu do projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Komisja 

przy 2 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały.  

W odniesieniu do projektu uchwały w sprawie przekazania pisma wg właściwości, Komisja przy 3 

głosach „za” i 1 głosie „wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

Dalszych uwag nie zgłaszano i jednogłośnie zaopiniowano projekty uchwał będące przedmiotem 

obrad Komisji. (W załączeniu).  

 

Do punktu – 4-go. Wolne wnioski. 

 

W wolnych wnioskach Komisja podejmowała dyskusję w temacie gniazda bocianiego w 

Guszczewinie zawieszonego na drutach energetycznych. J. Ciełuszecki zgłosił pozostawione drzewa w 

Plancie od strony Lewkowa i w związku z tym brak przejezdności dróg. Wójt wyjaśnił, że są to drogi 

Nadleśnictwa. Następnie J. Ciełuszecki zgłosił do uprzątnięcia ścięte, pozostawione krzewy w 

Lewkowie Nowym. Zaapelował także o poprawę nawierzchni drogi do cmentarza w Lewkowie 

Nowym oraz o uwzględnienie środków w budżecie gminy na jej powierzchniowe utrwalenie.  

Maksymiuk I. zgłosiła wykoszenie trawy na ul. Ogrodowej w Narewce wokół tablicy 

upamiętniającej Synagogę w Narewce.   

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono.  

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodnicząca Komisji 

           Irena Maksymiuk 


